



مسقط : 15 يونيو 2021م

تاريخ الحق بالأكتتاب في أسهم زيادة رأس المال عن طريق حق الأفضلية

بالإشارة الى افصاح ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة على موقع بورصة مسقط بتاريخ 7 يونيو 2021 والخاص بحصول الشركة على موافقة الهيئة العامة لسوق المال على نشرة إصدار أسهم زيادة رأس مال الشركة عن طريق ممارسة حق الأفضلية ، يسرنا الإفادة لمساهمي الشركة الكرام وحاملي سندات الشركة بأن تاريخ الحق في الأكتتاب في حق الأفضلية هو 14 يونيو 2021م .

عليه نرجو مراجعة نشرة الإصدار المعتمدة والذي يمكن الإطلاع عليها في بورصة مسقط [www.msx.om](http://www.msx.om) و موقع الشركة الإلكتروني [www.didic.com](http://www.didic.com) .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،،

رامز العامودي

الرئيس التنفيذي



Muscat: 15 June 2021

The date of the right to subscribe for capital increase shares by Right Issue

With reference to the Company's disclosure on the MSX on 7 June 2021 regarding the CMA's approval of the prospectus for the Company's upcoming rights issue, we are pleased to inform our valued shareholders and company bond holders that the record date of the right to subscribe to the rights issue is June 14, 2021.

We draw the attention of shareholders to the approved prospectus which can be found on the Muscat Stock Exchange (MSX) website [www.msx.om](http://www.msx.om) and the company's website [www.didic.com](http://www.didic.com)

Regards

Ramez El Amoudi

CEO

